
Evaluatievergadering IAPSS Autumn Convention 2014 - 06-01-2015 

Aanwezig: Steffen Westerburger (zit voor), Jeroen Hellebrekers, Ruud Penders, Lowieke 
Vermeulen, Mark Vlek de Coningh, Maren Backbier, Remco Frank en Henri van Omme (notuleert). 
 
 
Steffen opent om 16.16 uur de evaluatie. 
De structuur wordt vastgesteld als zijnde: 

- 1. Evaluatie periode van voorbereiding 
- 2. Evaluatie periode van Convention week zelf 
- 3. Evaluatie periode na de week 

 
 

1. Evaluatie periode van voorbereiding 
Aan het begin was er een minder duidelijk beeld over hoeveel werk het zou worden 
en hoe groot de inzet zou moeten worden. De samenstelling van de commissie is 
gedaan op strategisch, praktisch organisatorisch oogpunt. Verticale samenstelling 
naar jaarlagen. Toch is de functieverdeling niet volgens dit punt verlopen, maar naar 
eigen belangstelling voor een functie en ervaring met de functie. Risicovol is geweest 
dat een eerstejaars (destijds) de functie van secretaris van het OC kreeg. 
 
De penningmeester van de commissie (en de rest van de commissie) moeten echt 
goed op de hoogte zijn van de grote bedragen die zich voordoen. De functie van 
penningmeester is dus het beste te vervullen door een oud-penningmeester van de 
vereniging. Er had ook beter een eigen rekening met een aparte KvK –registratie 
kunnen worden gemaakt. De grenzen tussen lasten en lusten, verantwoordelijkheden 
en dergelijke zijn een tijd vaag gebleven door de gekozen constructie. Ook de 
verhouding bestuur-commissie was niet kristalhelder doordat over twee besturen 
heen er ook commissieleden waren die in deze besturen zitting hadden. 
Desalniettemin was de samenwerking tussen de twee in het grootste deel van de 
voorbereiding goed. 
 
De vergaderingen hadden strakker gepland kunnen worden zodat er efficiënter zou 
worden vergaderd. Het bleek moeilijk om de gehele commissie structureel één uur in 
de week bij elkaar krijgen door roosters, stages en dergelijke. Ondanks dat het vaak 
genoemd werd, was de planning voor de lange termijn niet altijd duidelijk. Er had 
bijvoorbeeld veel eerder een totaalschema gemaakt moeten worden. 
 
Het had gescheeld als er een procedure zou zijn geweest waarbij meteen alle 
handelingen elkaar kort zouden opvolgen, van inschrijving tot mailing tot badge 
maken en tassen klaarleggen. Pogingen om gepland te werken volgens een draaiboek 
waren niet gecalculeerd met de vaak conflictueuze relatie tussen de commissie en de 
ExCom.  
 

2. Evaluatie periode van Convention week zelf 
 
De draaiboeken konden beter worden afgesteld. De beruchte lokaalwisseling van 
panels tijdens de week zorgde voor onduidelijkheid. De communicatie hierover 
ontbrak op een gegeven moment. Er had over het gehele proces (ook tijdens de 



voorbereiding en nadertijd) meer ownership kunnen zijn over alle punten apart en 
het geheel ervan.  
 
De pendelbussen doordeweeks in de ochtend tussen het Belvoir Hotel en de 
universiteit waren een gouden beslissing.  
De samenwerking met de ExCom stond vaak onder druk gedurende de week en 
daarvoor. Uiteindelijk is het doable gebleken en heeft men constructieve punten 
weten te vinden met elkaar. 
 
Het ismus bestuur (XIVe) had vaker haar gezicht kunnen laten zien bij de activiteiten 
tijdens de week in haar voltalligheid. Communicatie om hiervoor te zorgen is key- 
zowel het OC als het XIVe hadden samen beter kunnen communiceren met elkaar. Bij 
een volgend congres zou gestructureerde, geregelde communicatie moeten 
plaatsvinden over wat het ismus bestuur nu precies doet tijdens het hele proces en 
wat de commissie.  
 
De kelder in TvA3 was open voor de late inschrijvingen na zondag, deze had elke dag 
gewoon op tijd open moeten zijn en de ExCom had hier op tijd moeten zijn. Dit lag 
niet bij het OC.  
 
Er was stress om alles te bolwerken, maar dat is onvermijdelijk. Desalniettemin is er 
gevlamd en de participanten merkten er niets van. 
 
De zaal bij het panel met Van Agt zat bomvol, de andere twee bijna leeg en 
participanten moesten worden geweigerd worden bij het panel door Van Agt. Dit had 
beter kunnen worden ingezien en gecommuniceerd van te voren waardoor mensen 
minder teleurgesteld zouden worden op het moment zelf. 
 

3. Evaluatie periode na de week 
 
De hoop wordt uitgesproken dat een keer in de vier a vijf jaar een dergelijk congres 
plaatsvindt in Nijmegen, dit wordt  gedeeld door de vakgroep en de faculteit. 
 
Maren moet nog enkele maaltijden betalen, verder zijn alle declaraties afgehandeld. Het geld 
voor McCrae en Dembour is ook betaald. Sponsoring van het International Office en de 
Faculteit moet nog steeds binnenkomen.  Dat is het laatste en hoofd  
Universiteitsbetrekkingen en de penningmeester van het OC zullen zorg dragen voor de 
afhandeling hiervan. Er zal naar alle waarschijnlijkheid een redelijk bedrag uitkomen dat 
overblijft. 
 
ismus krijgt onkosten vergoed, er komt een vrijwilligersborrel en bedankje. 
 
De Student van het Jaar prijs kwam onverwachts maar zeer welkom. Het hoofd 
Universiteitsbetrekkingen gaat de internationaliseringsprijs aanvragen.  
 
De halfjaarlijkse ALV zal worden voorzien van dit verslag en de penningmeester van het OC 
zorgt dat de financiën goed terechtkomen bij de penningmeester van ismus. 
 
 



Sluiting: 18.28 uur. 
 


